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                                        Agenda 
 
 
Opening  
 
Jeroen Meijne opent de vergadering en verwelkomt alle aanwezigen. Het VDEB 
bestuur is verheugd dat er een grote opkomst is op deze jaarvergadering. 
 
Bestuursmutaties 2018 
 
Jeroen Meije heeft na ruim 6 jaar als secretaris van de VDEB en later ook als 
waarnemend voorzitter helaas besloten om te stoppen met zijn bestuurlijke taken. 
In al die jaren heeft Jeroen zich enthousiast ingezet voor onze vereniging met 
misschien wel het mooiste resultaat de Dorpsvisie die de inwoners samen met de 
VDEB en gemeente hebben gemaakt. 
Jeroen was ook altijd degene die goed oog had voor de belangen van alle 
inwoners. In iedere kwestie zijn er voor- en tegenstanders en mede door Jeroen 
heeft de VDEB beide belangen altijd ondersteund. Al moesten wij dan vaak als 
bestuur toch een neutraal standpunt innemen. 
Wij willen Jeroen graag bedanken voor zijn fantastische inzet voor onze 
vereniging en vinden het jammer dat hij ermee stopt maar wij begrijpen en 
respecteren zijn beslissing. 
 
De leden keuren unaniem de volgende taakverdeling van het VDEB bestuur 
hierbij goed: 
Henk Weeteling        Voorzitter en Werkgroep Wonen 
Rob Tijsen                 Secretaris en Werkgroep Wonen/Openbare ruimte 
Frank Klinkhamer      Penningmeester en Wergroep Jongeren 
Ruud Kouwenhoven  Werkgroep Openbare ruimte 
Kees ter Hofstede     Digitale Communicatie/Werkgroep Verenigingen 
Onno Ooijevaar         Werkgroep Verenigingen 
 
Financieel overzicht 2017 en plan 2018 
 
Toelichting Exploitatie 2017 
Inkomsten                                   € 2628,00  
Uitgaven                                     € 1996,45 
Resultaat                                    €   631,55 
 
Inkomsten Subsidie gemeente    € 1.578,00   
Contributie                                   € 1.050,00  
Totaal inkomsten                         € 2.628,00  
Uitgaven  
Vergaderkosten                  € ‐1.007,80  
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# maandelijks  
# jaarvergadering  
# werkgroepen  
Bestuurskosten€‐609,44   
# verzekeringen  
# website  
# nieuwsbrief  
Algemene kosten                € ‐279,21   
# bankkosten  
# afscheid thuiskamer  
Wijkbudget                          € ‐100,00   
# saldo  
Totaal Uitgaven                      € ‐1.996,45  
 
Wijkbudget 
Gemeente subsidie                  € 1.678,00  
Ouderen huiskamer             € ‐200,00  
Buitenspeeldag                    € ‐500,00  
Survival Weekend 13+14 jr  € ‐488,00  
BuskostenWindhoek            € ‐240,00  
Sinterklaas viering               € ‐250,00  
Ouderen Gym kerst             € ‐100,00  

Totaal Wijkbudget                € ‐100,00  
 
Kascommissie en verzoek decharge leden 
 
De kascommissie bestaande uit Maruschka Boomsma en Klariska Schipper heeft 
de financiën goedgekeurd en de leden hebben decharge verleend voor 2017 
 
Presentatie onderzoek Leefbaarheid en Woningbouw in Egmond-Binnen 
 
Onderzoek Leefbaarheid en Woningbouw Egmond-Binnen 
Genoemd in de Dorpsvisie en in opdracht van de gemeente Bergen is het bureau 
Atrivé momenteel bezig met het onderzoek Leefbaarheid en Woningbouw 
Egmond-Binnen. Als verbindende schakel tussen Atrivé en het dorp is een 
kopgroep met inwoners gevormd. Rob Tijsen is één van de kopgroepleden en 
vormt als bestuurslid van de VDEB meteen een link naar de vereniging. De 
sheets in de presentatie –die te vinden is op de verenigingswebsite- is afkomstig 
van Atrivé. Rob Tijsen heeft het verhaal verteld en op de jaarvergadering. 
Aanwezig was nog Judith de Weerd, ambtelijk opdrachtgever vanuit de 
gemeente, voor aanvullingen en het beantwoorden van vragen. 
 
Atrivé gaat voor Egmond-Binnen onderwerpen onderzoeken. Dit zijn: (1) de data 
in de leefbarometer (www.leefbarometer.nl), (2) demografische ontwikkelingen in 
het dorp, (3) verhuisbewegingen, (4) woonbehoefte jongeren, (5) voorzieningen 
niveau in het dorp,  (6) behoefte woningbouw. Meer informatie over de 
onderzoeken is op de sheets terug te vinden. 
 
Tijdens dit agendapunt kwam nog aan bod de inbreng van de kopgroep. Atrivé 
heeft gevraagd naar voorbeelden van woningbouw die wij geschikt zien voor ons 
dorp, welke voorzieningen in het dorp zijn verdwenen en opgekomen, en waarom 
we woningbouw misschien niet zouden moeten willen. Door je dat laatste af te 
vragen houd je een open blik op je vraagstuk. Wellicht zijn de nadelige punten 
van nieuwbouw weg te nemen of kunnen personen of instanties, zoals de 
provincie die minder enthousiast zijn, worden overtuigd.  
 
Dorpsvisie en uitleg werksessie (in de pauze) 
 
Dorpsvisie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vereniging Dorpsbelangen Egmond Binne 
Notulen actie door/datum gereed 

 

 
N1005-15/9808 blad 3 van 5 form: mom_nl-h.dot

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7. 
 
 
 
 
 
 
8. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De Dorpsvisie Egmond-Binnen is in 2017 afgerond en aan de gemeente 
overhandigd. Een ongemak van de Dorpsvisie is dat hij geen duidelijke eigenaar 
kent, anders dan dat hij van alle inwoners in het dorp is. De VDEB wil de 
Dorpsvisie levend houden en regelmatig ter sprake brengen. Maar ook bewoners 
mogen dat doen, we hebben immers als dorp opgeschreven hoe we willen dat 
ons dorp eruit zien.  
 
In de dorpsvisie is opgenomen een aantal acties. De gemeente heeft gevraagd of 
we de acties voor hen willen prioriteren. Dat betekent niet dat acties die onderaan 
de lijst komen te staan geen aandacht krijgen, en ook niet dat er geen nieuwe 
acties meer kunnen worden toegevoegd. Alle acties zijn voor de jaarvergadering 
uit de dorpsvisie gekopieerd en op een formulier gezet. Het formulier is op de 
website geplaatst. In de pauze van de jaarvergadering kan iedere aanwezige op 
het formulier per thema aangeven welke actie voor hem/ haar prioriteit heeft.  
 
Pauze en werksessie prioriteitstelling acties Dorpsvisie 
 
Iedere aanwezige heeft op het formulier, wat is uitgereikt, per thema kunnen 
aangeven welke actie voor hem/ haar prioriteit heeft. Van de uitkomst wordt door 
de VDEB een notitie geschreven die aan de gemeente wordt overhandigd en op 
de verenigingswebsite komt te staan.  
 
Werkgroep Wonen 
 
Zie ook punt 5 van de notulen. 
 
Plaatsing NOMOS geluidsmeetpunt van Schiphol op de Schulp is voorlopig 
uitgesteld. De heer Hans Olsthoorn van de Omgevingsdienst IJmond heeft mede 
namens de gemeente Bergen het volgende aan ons gezonden: 
Het lijkt stil te liggen. Men is bezig het NOMOS-meetsysteem te evalueren en te 
kijken hoe het beter kan worden ingezet. Het kost een klap geld en het levert 
(heb ik de indruk) te weinig op. Om deze reden is de aanvraag van Bergen 
aangehouden. 
Zie ook de slides op de website over dit onderwerp waarin getallen staan waaruit 
men kan concluderen dat de hinder flink is toegenomen. Ook het aantal klachten 
vanuit Egmond-Binnen bij “BAS” is sterk toegenomen in 2017. 
 
De NAM had in de Alkmaarsche Courant van 19 februari 2018 een balletje 
opgegooid voor het exploiteren van kleine gasvelden. Hierin wordt ook Egmond-
binnen genoemd. Gevaar van aardbevingen is dan aanwezig. 
Het bestuur vraagt aan de leden of er vrijwilligers zijn om te helpen zodra er actie 
is vereist. 
 
Frank Klinkhamer van de Werkgroep Jongeren informeerde de vergadering over 
de opening van het JOEB en de VDEB bijdrage hierin. 
 
Werkgroep Openbare ruimte 
 
Naar aanleiding van verzoeken,vanuit de bewoners om verbetering, heeft de 
werkgroep openbare ruimte de verkeersveiligheid, het onderhoud van de 
voetpaden/rijwegen en  het groen als speerpunt opgenomen. 
Met als prioriteit het verbeteren van de voetpaden rondom het 
Kerkplein/Esdoornlaan.  
De afronding van de herinrichting de Herenweg-Noord (als 30 km weg) zien wij 
graag gerealiseerd vóór de opening van de afslag A9. Het ontwerp plan is reeds 
goedgekeurd. 
 
Strandroute voor fietsers optimaliseren. 
Vennewatersweg fietspad verbreden, kruispunt met Dom Huybenlaan/ 
Limmerweg verbeteren. 
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Oversteek Adelbertusweg/Randweg herinrichten. 
Oude Schulpweg/Adelbertusweg "auto te gast" inrichting. 
Zuidelijke ingang dorpskern, oversteekplaats fietsers verbeteren. 
 
Spooronderdoorgang Vennewatersweg 
De werkzaamheden starten eind 2018. Afsluiting Vennewatersweg 13 maanden. 
Omleidingsroute vrachtwagens niet door de kern van Egmond-Binnen. 
 
Definitief verkeersplan Heiloo wordt in mei gepresenteerd. 
Er wordt rekening gehouden dat na de ingebruikname van de afslag het 
verkeersplan moet worden bijgesteld. 
De gemeente Heiloo heeft als uitgangspunt dat de afwikkeling van het 
kustverkeer naar de twee andere Egmonden via het Malevoort verloopt. 
VDEB stelt een zienswijze op indien de kern van Egmond-Binnen niet wordt 
ontzien. 
 
Aansluiting A9. 
Verkeer op de A9 richting kust, wordt verwezen via de ring van Alkmaar. 
Verkeer Vennewatersweg in Heiloo via het Malevoort naar de kust. 
Verkeerstellingen zijn reeds gestart door de Gemeente Bergen en gaan door tot 
na de realisatie. 
 
Wijkschouw. 
In mei wordt de wijkschouw gepland, samen met de nieuwe wijkwethouder/ 
wijkcoördinator en beheerders openbare ruimte worden de diverse locaties 
bezocht en de te nemen maatregelen vastgesteld. 
Ook inwoners zijn van harte welkom om met ons mee te fietsen en hun wensen 
kenbaar te maken. Grootschalige verbeteringen graag tijdig melden op ons E-
mail adres: info@dorpsbelangenegmondbinnen.nl 
Zodra de nieuwe wethouder geïnstalleerd is  maken wij een afspraak. Tijdstip en 
route zetten wij op onze web-site.  Fiets met ons mee voor een veilige en 
leefbaar dorp! 
Heeft U kleine ergernissen meldt ze aan bij bureau MOR van de gemeente en 
deze worden dan ook meegenomen tijdens de schouw.  
Indien U de klacht ook samen met Uw buren indient heeft Uw klacht een groter 
draagvlak en wordt er sneller actie ondernomen. 
Graag ontvangen wij een kopie van Uw klachten op het E-mail adres van de 
VDEB: info@dorpsbelangenegmondbinnen.nl 
Namens het bestuur zien wij Uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Werkgroep Zorg en Welzijn 
 
Algemene doelen 
verbindingen leggen tussen inwoners onderling, tussen verschillende 
organisaties, tussen reguliere organisaties en zelfstandige zorgverleners in het 
dorp (werkende als zzp'ers of als zelfstandige voor een organisatie) 
 
Activiteiten in 2017 
– actieve betrokkenheid bij het herformuleren van de Dorpsvisie en bij de 
presentatie ervan – organisatie van het afscheid van de beleidsmedewerkers van 
de Thuiskamer in Nieuw Westert – samenwerking met het Sociaal Team en met 
Stichting Welzijn Bergen – opzetten van 3 nieuwe ontmoetingsmogelijkheden 
voor inwoners – volgen van de ontwikkelingen rondom buslijn 164 en in 
samenwerking met Janina Luttik-Swart van KiesLokaal handtekeningen 
inzamelen tegen de opheffing ervan – contact leggen met de organisatie van 
buurtbus 408 uit Heiloo – bij elkaar brengen van ideeën en mensen rondom 
behoud van de bakker in het dorp – ondersteuning van de dames van het 
bingo/klaverjassen bij het zich losmaken van de KBO en zelfstandig verdergaan – 
volgen van de projecten 'Brinkie' en 'haventje' – afscheid van 2 werkgroepleden – 
zitting nemen in het Platform overleg – onderzoek doen naar mogelijkheid tot 
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samenwerking met ZONH – contacten leggen en/of verdiepen met leden van de 
VDEB en met de Schulp  
 
Doelen en wensen voor 2018 
– nieuwe leden voor de werkgroep werven en vrijwilligers voor onze projecten en 
voor communicatie (krantjes en facebook) – verhuizing van de maandagochtend-
cafés en de open inloop naar de Schulp – regelmatige contactmomenten met de 
andere werkgroepen van de VDEB – samenwerking met Sociaal Team en 
Stichting Welzijn Bergen versterken en verdiepen – tijdens de open inloop op 
woensdagochtend gasten met een bepaalde expertise uitnodigen – samen met 
Stichting Welzijn Bergen een advertentiebord plaatsen in de Schulp voor 
hulpvragen en hulpaanbod 
 
VDEB website en Facebook 
 
Belangrijk om contact te houden met de inwoners en de VDEB. 
Dit om elkaar te informeren over de ontwikkelingen en de betrokkenheid te 
vergroten. 
Dit kunnen wij doen door middel van de plaatselijke kranten en of nieuwsbladen, 
onze webside, Facebook en de   
Jaarvergadering. 
De website is onlangs opgefrist en actueel gemaakt. Hier vindt u alle informatie 
over onze vereniging. Tevens kunt op de site verschillende doorlinks vinden naar 
bijvoorbeeld de dorpsvisie, de thuiskamer en andere werkgroepen in ons dorp. 
Tevens kunt u zich op de site inschrijven als lid, hiervoor is een inschrijf link 
aanwezig: www.dorpsbelangenegmondbinnen.nl 
 
Rondvraag en sluiting 
 
Els Mizee meldt dat er kuilen zitten in de Kerklaan, Esdoornlaan, Duinweg en 
Kloosterweg. Ruud gaat dit meenemen in de eerstvolgende Wijkschouw voor 
Egmond-Binnen 
 
Vragen over  het Haventje. Containers van het Rode Kruis moeten nog weg dan 
zou kunnen worden gestart met de werkzaamheden. 
 
Verplaatsing Dekamarkt (vraag van Els Geugies). Dekamarkt eigenaren praten 
nu met de gemeente en moeten o.a. nut en noodzaak aantonen van de gewenste 
verplaatsing. 
 
Diverse vragen over de nieuwe afslag A9 die Ruud en Rob hebben beantwoord. 
 
Jeroen bedankt alle aanwezigen voor hun komst op deze jaarvergadering 

   
 


